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ACTA JUNTA MUNICIPAL DE LA FOIA, DAIMÉS I DERRAMADOR 

 

 

Data: 02/07/2020 

Hora de començament: 19.30 h 

Assistents: 

- Regidora de Participació: Purificación Vives Pérez 

- Regidor de Pedanies: Vicente Alberola Gonzálvez 

- Alcalde Pedani de Daimés: Carmelo Llorens Torres 

- Alcaldessa Pedània de la Foia: Alicia Molero Esclapez 

- Representant Grup PSOE:  Raúl Pomares 

- Representant Grup Compromís: Felip Sánchez Gamero  

- Representant Grup PP: Manuela Mora 

- Representant Grup Ciutadans: Eva M. Crisol Arjona 

- Representant Grup Vox:  Pedro Lineros Salinas  

- Representant  Associació Cultural i Esportiva la Foia:  Eduardo Maciá 

- Representant  Associació Ames de Casa de la Foia: Francisca Ruiz Sánchez 

- Representant  AMPA IES la Foia: María G. Agulló  Esclapez 

- Representant AV Daimés-Derramador “La Riua”: María Antón Martínez  

- Representant Ames de Casa Daimés Derramador: María Martínez Sánchez 

- Representant Associació Veïnal Daimés- Vinalopó: Manuel Campello Oliver 

 

Hora de finalització: 20.15 h 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 

La regidora de Participació, Puri Vives, dona la benvinguda a totes les persones participants a la Junta, 

i informa que la reunió serà gravada. A continuació, es passa a votar l’acta de la Junta anterior. 

Els assistents decideixen la seua aprovació. 
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2. Informació sobre qüestions d’interés de la Regidoria, amb motiu de la COVID-19 

La regidora de Participació, Puri Vives, comença dient que amb motiu de la COVID-19 hi ha hagut una 

retallada de pressupostos en totes les regidories de l'Ajuntament per a ajudar la ciutadania a través de 

Drets Socials; destinades a ERTOS, autònoms, famílies, etc.; per això, la partida dels Pressupostos 

Participatius ha sigut destinada íntegrament a aquestes ajudes, ja que per forma i temps era impossible 

dur-los a terme en el que resta d'any. 

Informa també que s'està treballant a actualitzar el model dels Pressupostos Participatius, perquè en un 

futur, tant a l'hora de valorar com d'executar, es puguen realitzar més ràpidament, amb la finalitat que 

no es col·lapse cap regidoria. 

Explica que, hui dia, estan i seguiran tancats els centres cívics fins que es puga garantir la seguretat de 

les persones, sobretot dels majors. En aquest cas, la Regidoria de Benestar Social va a l'una amb la de 

Participació; els centres socials també romanen tancats. 

D'altra banda, s'estan tramitant les subvencions per a les associacions, quan es publiquen es comunicarà 

per correu. També comenta que és important tindre actualitzades les dades de les associacions i 

demanar el certificat digital, ja que qualsevol tràmit s'ha de fer per l'Administració Electrònica, i és 

imprescindible comptar amb la signatura digital. 

A més, trasllada que s'ha estat pendent en tot moment de la situació en les Pedanies a través dels 

pedanis, que han anat informant de la situació. 

Un altre punt que comenta és que es procedirà a instal·lar en les pedanies punts WI-FI on no n'hi ha, i a 

reforçar els que hi ha en l'actualitat. 

 

3. Informació d'actuacions en pedanies 

Puri Vives comenta que a continuació es llegirà un text que la regidora de Mobilitat, Ester Díez, ha passat 

a la Junta, ja que no ha pogut assistir. 

En primer lloc, sobre el servei actual d'autobusos; s'han représ les línies al 100%, ja que s'havien reduït 

pel confinament. A més, en el cas de la Foia, es posarà una nova línia de dilluns a dissabte a les 18.00 h, 

amb eixida des d'Elx. Es posarà en marxa aquest mes de juliol. 

Sobre el futur servei d'autobús a pedanies, el que transmet el departament de Contractació és que en 

el que queda d'any, finalment, es licitarà. 

Finalment, si algú vol consultar quins seran els recorreguts i els horaris, ho pot fer en la pàgina web de 

Mobilitat Urbana. 

Puri Vives comenta que se'ls passarà l'enllaç de la pàgina de Mobilitat a les associacions. 

Vicente Alberola, regidor de Pedanies, saluda els assistents i passa a resumir les qüestions de Via Pública 

que afecten aquestes tres pedanies. Diu que el plec de Manteniment de voreres ja està adjudicat i que 

en breu començaran les obres; a més, es preveu que aquest mes s'adjudique el d'asfaltat de camins i de 
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terra. Entén que els pedanis i les pedànies ja hauran passat les necessitats, i quan es tinguen els llistats, 

tant de les voreres com dels camins, es farà una reunió per a donar-ho a conéixer. 

Una altra qüestió important és el camp de gespa artificial de la Foia que es va adjudicar el mes passat, i 

espera que per a l'inici de la temporada estiga ja executat. A més, en el tema de les reparacions de les 

pistes esportives dels col·legis Sant Antoni i el de la Foia, el plec està adjudicat, i les obres, si no han 

començat ja, ho faran prompte. També es farà un repàs a la Torre del Gall, de pintura, substitució de 

finestres, i altres reparacions. I pel que fa al Derramador, està en execució la rehabilitació del front 

estructural del forjat del centre cívic. 

María Antón, representant de l'Associació de Veïns “la RIUA”, diu que això del centre cívic ja està acabat. 

Felip Sánchez, representant del grup Compromís, explica que la crema de residus de poda, en el que 

correspon a l'Ajuntament, ja es pot fer; sempre que es donen les condicions que s'han de complir per a 

poder cremar. Pel que fa a la part que és zona forestal, fins a octubre no es podrà reprendre. 

 

4. Precs i preguntes 

María Antón explica que els joves entren a jugar al pati del centre cívic i pugen per una biga fins al balcó, 

forcen la porta corredissa i entren per a encendre els llums. Opina que això és un perill perquè pot haver-

hi un accident, i pregunta que es podria fer. 

Puri Vives diu que anirà sense falta l'endemà a veure el centre, i buscara una solució, perquè sí que hi 

ha perill que hi haja un accident. 

María Martínez explica que el Camí de “Quico el Melonero” té clots molt profunds i no s'hi pot passar, 

Per allí caminen molts veïns i passen cotxes. 

Puri Vives diu que ho comunique al pedani, perquè ho passe al regidor de Via Pública i que ella també 

ho farà. 

María Martínez exposa que l'associació vol sol·licitar un aparcament en el centre cívic del Derramador, 

en una parcel·la que està al costat, i que ja tenen permís de l'amo; així els cotxes deixarien d'entrar en 

la pista del centre cívic. 

Puri Vives li pregunta que la petició que està comentant, a quin departament l'ha dirigida. 

María Martínez contesta que a l'OMAC; creu que la van enviar a Projectes, però no està segura. 

Puri Vives li diu que quan tinguen alguna cosa a sol·licitar, ho facen dirigit a Participació, i des d'allí es 

trasllada al departament competent; s'informarà de com va aquesta sol·licitud, i li donarà contestació. 

María Martínez planteja una altra qüestió; diu que en el camí del Derramador només hi ha un contenidor 

de fem per a tots i per a tot, no n'hi ha cap per a reciclar; creu que és poc per a tants veïns. 

 

Puri Vives li contesta que aquest tema el porta Héctor Díez i que li ho traslladarà. 
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Manuel Campello, representant de l'Associació veïnal Daimes-Vinalopó, exposa que cal posar-se les piles 

amb el tema dels abocaments en el camp, ja que opina que està descontrolat, que hi ha pocs 

contenidors, que la gent és incívica i ho tira tot fora; fins i tot ha discutit amb algun ciutadà per aquest 

motiu. Opina que cal donar-li solució i atallar el problema; i que això es dona en totes les partides rurals. 

D'altra banda, diu que com ara es demana la signatura digital i tot va via internet, els vindria bé tindre 

wifi en el centre; creu haver entés que es posarà. 

Puri Vives li ho confirma, i comenta que a mesura que es vaja posant, ho anirà comunicant. Quant als 

contenidors, li comenta que té tota la raó, i que seria aconsellable fer una campanya de conscienciació 

ciutadana. A més, diu que passara el número d'URBASER per a la recollida d'estris. 

Manuel Campello explica que la senyalització en els camins està molt desatesa, que hi ha senyals caiguts 

i que la senyalització del sòl està esborrada i quasi no s'hi veuen. Diu que si abans no es respectaven els 

senyals, ara es respecten menys. 

D'altra banda, vol demanar una cosa que sap que és complicat de fer, es tracta del pas del Canal; 

comenta que aquest pas és privat, però té molt trànsit de gent, tant caminant com amb bicicleta; i la 

seua petició és que, damunt del canal, encara que siga amb arena de terreny blanquinós, s'habilitara per 

a fer esport. 

Puri Vives dona el número d'URBASER, i pregunta a Vicente Alberola, si en el Pla de Pedanies es 

contempla això de la senyalització. 

Manuel Campello pregunta si aquest número és només per a estris o també recullen restes de poda. 

Puri Vives li contesta que només per a estris, el tema de les podes li ho contestarà Felip Sánchez. 

Manuel Campello diu que en altres municipis, quan hi ha alguna poda xicoteta, no de dos o tres 

contenidors, es diu a l'Ajuntament i ho recullen. Ací, encara que siga poca quantitat, ho portes a un punt 

net i t'ho tiren cap arrere. 

Felip Sánchez contesta que sobre aquest tema encara no tenen aquest servei; estan pendents del 

contracte de neteja, que hauria de posar-se en marxa al gener de 2021, i un dels punts que s'ha posat 

és que hi ha aquest problema de gestió de residus vegetals… 

En aquest punt, per problemes tècnics, la connexió queda tallada, i no és possible la represa de la Junta. 


